
 1 

 

  PROTOKÓŁ Nr 5/2014 
ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej, 

Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej 

oraz Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

Rady Gminy Bielsk Podlaski 

w dniu 26 sierpnia 2014 roku 
 

Miejsce posiedzenia: Sala konferencyjna Urzędu Gminy w Bielsku Podlaskim, 

ul. Mickiewicza 46.  

 

Czas trwania posiedzenia: godz. 9.00 – 10.20. 

 

Prowadzący posiedzenie: PAWEŁ ŁOZOWIK – Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

Obecni: 

1. Członkowie Komisji Rewizyjnej 

     - OLSZEWSKI STANISŁAW (Przewodniczący) 

     - KAMIŃSKI LESZEK 

     - NIKOŁAJUK MIKOŁAJ 

     - PAC BARBARA 

2. Członkowie Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej 

     - PAWLUCZUK JAN (Przewodniczący) 

     - BOROWSKI ANDRZEJ 

     - ŁOZOWIK PAWEŁ 

     - MAKSIMIUK ELŻBIETA 

     - TYNIEWICKI ANDRZEJ 

3. Członkowie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

     -  CHILKIEWICZ JERZY (Przewodniczący) 

     -  CAR MIKOŁAJ 

     - KORSZAK MARIUSZ 

     - MATEUSZUK MIECZYSŁAW 

     - SIEMIENIUK SŁAWOMIR 

4. Wójt Gminy – RAISA RAJECKA 

5. Zastępca Wójta – ANATOL FILIPIUK 

6. Skarbnik Gminy – NADZIEJA SOKOŁOWSKA 

7. Przewodniczący Rady Gminy – WALENTY GAŁUSZEWSKI 

 

Lista obecności stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu.  

 

Porządek posiedzenia: 
1. Zaopiniowanie materiałów na XL Sesję Rady Gminy Bielsk Podlaski zwołaną na dzień 29 

sierpnia 2014 r.: 

1a) Informacja o wpływach podatków i opłat od osób fizycznych i prawnych do budżetu gminy 

za rok 2013 i I półrocze 2014 roku. 

1b) Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Bielsk 

Podlaski na lata 2014-2022; 

1c) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 rok; 

1d) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu; 

1e) Projekt uchwały w sprawie członkostwa Gminy Bielsk Podlaski w Lokalnej Grupie 

Działania Puszcza Białowieska. 

1f) Projekt uchwały w sprawie ustanowienia symboli Gminy Bielsk Podlaski: herbu, flagi i 

pieczęci; 
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1g) Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowych 

stanowiących własność Gminy Bielsk Podlaski; 

1h) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z Zarządem Powiatu w Bielsku 

Podlaskim porozumienia dotyczącego przejęcia w zarząd części drogi powiatowej; 

1i) Projekt uchwały w sprawie zmiany regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w 

szkołach prowadzonych przez Gminę Bielsk Podlaski. 

 

2.Sprawozdanie z realizacji planów pracy Komisji Rady Gminy Bielsk Podlaski za \i półrocze 

2014 roku. 

 

3. Sprawy bieżące. 

 

Do pkt 1a) 
Informacja o wpływach podatków i opłat od osób fizycznych i prawnych do budżetu gminy za rok 2013 

i I półrocze 2014 roku. stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu. Uzgodniono, że informacja zostanie 

przedstawiona na sesji.  
Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag, a informację zaopiniowali pozytywnie jednogłośnie.. 

 

Do pkt 1b i c) 
Wniosek Wójta Gminy o przyjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Bielsk Podlaski na lata 2014-2022, stanowi Załącznik Nr 3 do protokołu.  

Wniosek Wójta Gminy o przyjęcie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie 

gminy na 2014 rok stanowi Załącznik Nr 4 do protokołu.  

Oba wnioski przedstawiła Skarbnik Gminy – NADZIEJA SOKOŁOWSKA. 

Poinformowała, że: 

- W załączniku inwestycyjnym wpisano zadanie ze starą nazwą „Budowa dróg gminnych we 

wsi kol. Augustowo”. Nazwa zostanie poprawiona na aktualną. 

- Będzie mniejszy deficyt budżetowy (1.762.340 zł), podczas gdy był planowany na kwotę 2 

mln złotych. 

Przewodniczący Rady Gminy WALENTY GAŁUSZEWSKI mówiąc o inwestycjach zwrócił 

uwagę, że Powiat ma bardzo mało środków na inwestycje, stąd korzystają z dofinansowania ze 

strony gmin. Wójt Gminy RAISA RAJECKA przekazała aktualne informacje n/t starań 

Starostwa o dofinansowanie z tzw. „schetynówki”. Do końca września znowu będą składać 

wniosek (droga do Starowsi). Jest brana pod uwagę możliwość, aby czekać na rozstrzygnięcie i 

otrzymać 50% kosztów, czy realizować zadanie za własne pieniądze. Radny ANDRZEJ 

TYNIEWICKI, w ramach dyskusji o drogach, powiedział, że zależało mu na remoncie drogi do 

świetlicy, ale Powiat nie zrobił. Pani Wójt zwróciła uwagę, że naprawiono załomy, które 

niszczyły samochody.  

 Do obu przedłożonych projektów uchwał nie wniesiono uwag. Radni wydali pozytywną 

opinię. 

 

Do pkt 1d)  
Wniosek Wójta Gminy w sprawie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Bielskiemu; stanowi Załącznik Nr 5 do protokołu. Uzasadnienie przyjęcia projektu uchwały 

przedstawiła Wójt Gminy RAISA RAJECKA stwierdzając, że wynika to ze zmiany zakresu 

przebudowy dróg powiatowych realizowanych przez Powiat Bielski. Zapoznała z załącznikiem 

do projektu uchwały zawierającym wykaz zadań do realizacji i ich koszt. 

 Radni nie zgłosili pytań i uwag, a projekt uchwały zaopiniowali pozytywnie. 

 

Do pkt 1e)  
 Wniosek Wójta Gminy dot. projektu uchwały w sprawie członkostwa Gminy Bielsk 

Podlaski w Lokalnej Grupie Działania Puszcza Białowieska,  stanowi Załącznik Nr 6 do 

protokołu. Wniosek omówiła Wójt Gminy RAISA RAJECKA, poinformowała, że przedłużenie 
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członkostwa jest wskazane z uwagi na nową perspektywę finansową do 2020 roku, można 

będzie realizować tzw. małe projekty. Jako przykład skorzystania z dofinansowania z LGD 

podała  remonty świetlic m.in. w Knorydach, Pasynkach, Kożynie, Bolestach, Grabowcu, 

Hryniewiczach Dużych. Będą również środki na remonty dróg. Z tytułu członkostwa w LGD 

Gmina płaci składkę w wysokości 1,25 zł od 1 mieszkańca, co w skali roku daje kwotę około 

8.000 zł. 

 Pytań i uwag nie zgłoszono, projekt uchwały radni zaopiniowali pozytywnie. 

 

Do pkt 1f)  
 Wniosek Wójta Gminy dot. ustanowienia symboli Gminy Bielsk Podlaski: herbu, flagi i 

pieczęci, stanowi Załącznik Nr 7 do protokołu. Wniosek omówiła Wójt Gminy RAISA 

RAJECKA. Poinformowała o uzyskaniu pozytywnej opinii Komisji Heraldycznej oraz, że 

wizerunek herbu zostanie umieszczony na strojach sportowych zawodników drużyny piłki 

nożnej TUR II Piliki. Zdecydowano, aby wydrukować dodatkowe kolorowe egzemplarze, aby 

na sesji pokazać sołtysom. 

Radni nie zgłosili pytań i uwag, a projekt uchwały zaopiniowali pozytywnie.   

 

Do pkt 1g)   
 Wniosek Wójta Gminy dot. projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży 

nieruchomości gruntowych stanowiących własność Gminy Bielsk Podlaski, stanowi Załącznik 

Nr 8 do protokołu. Wniosek oraz uzasadnienie przedstawiła Wójt Gminy RAISA RAJECKA. 

Przypomniała, że jeśli wartość nieruchomości przekracza 10.000 zł, o jej sprzedaży decyduje 

Rada Gminy. Jeśli działki są położone w atrakcyjnym miejscu, przetarg zweryfikuje ceny.  

 Radni nie zgłosili pytań i uwag. Projekt uchwały dotyczący przeznaczenia do sprzedaży 

nieruchomości położonych w Zubowie, Łoknicy i Strykach zaopiniowano pozytywnie. 

 

 Do pkt 1h)  
 Wniosek Wójta Gminy dot. projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z 

Zarządem Powiatu w Bielsku Podlaskim porozumienia dotyczącego przejęcia w zarząd części 

drogi powiatowej;  stanowi Załącznik Nr 9 do protokołu. Wniosek przedstawiła RAISA 

RAJECKA – Wójt Gminy i poprosiła o wprowadzenie tego punktu do porządku najbliższej 

sesji. Wyjaśniła, że konieczność przyjęcia uchwały jest związana ze staraniami Powiatu o 

uzyskanie dofinansowania z tzw. „schetynówki”na drogę Skrzypki Duże – Truski. Podobne 

porozumienie było zawierane przy okazji budowy drogi Rajsk – Orzechowicze. 

Radni nie zgłosili pytań i uwag. Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

 

 Do pkt 1i)  
 Wniosek Wójta Gminy dot. projektu uchwały w sprawie zmiany regulaminu 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Bielsk 

Podlaski  stanowi Załącznik Nr 10 do protokołu. Wniosek przedstawiła RAISA RAJECKA – 

Wójt Gminy i poprosiła o wprowadzenie tego punktu do porządku najbliższej sesji. Potrzeba 

zmiany regulaminu wynagradzania jest związana z realizacją przez Zespół Szkół w Augustowie 

projektu „Wiejska szkoła = Nowoczesna Szkoła”, w ramach którego można pozyskać ok. 

600.000 zł na potrzeby szkoły, w tym m.in. uzupełnienie sprzętu komputerowego. Ponieważ 

nauczyciele będą realizować po godzinach pracy dodatkowe zadania,  zasadnym jest więc 

wprowadzenie zapisu o możliwości  zwiększenia dodatku motywacyjnego dla nauczycieli 

zaangażowanych w w/w projekt. 

Radni nie zgłosili pytań i uwag. Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

 

Do pkt 2) 
Sprawozdanie z realizacji planów pracy Komisji Rady Gminy Bielsk Podlaski za I 

półrocze 2014 roku stanowi  Załącznik Nr 11 do protokołu i zostanie odczytane na sesji Rady 
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Gminy. 

 

Do pkt 3) 
W sprawach bieżących radni poruszyli następujące tematy: 

- Wójt Gminy RAISA RAJECKA poinformowała, że drużyna piłki nożnej TUR II Piliki zajęła 

I miejsce w rozgrywkach Klasy A w sezonie 2013/2014.W minioną niedzielę Sekretarz 

Podlaskiego Związku Piłki Nożnej wręczył na tę okoliczność puchar. 

- W związku z koniecznością złożenia przez radnych oświadczenia majątkowego na 2 m-ce 

przed końcem kadencji, Pani Wójt zwróciła się z prośbą o skrupulatne wypełnienie formularza i 

złożenie w wymaganym terminie.  

-  Wójt Gminy RAISA RAJECKA przekazała podziękowania od ks. L. Tofiluka skierowane do 

strażaków z jednostek OSP Parcewo, Piliki i Augustowo, za okazaną pomoc przy 

zabezpieczaniu porządku podczas  uroczystości powitania relikwii Św. Marii Magdaleny, które 

zostały przywiezione do cerkwi Św. Michała; 

- Radni zostali wstępnie zaproszeni na uroczystość 5-lecia powstania Zespołu ŁUNA i 

jednostki OSP Parcewo, które odbędzie się 7 września 2014 r., natomiast zawody sportowo-

pożarnicze są zaplanowane na dzień 14 września i odbędą się w Knorydach. Radni dyskutowali 

o poziomie zawodów wojewódzkich, które przeprowadzono w Rudce; 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy ANDRZEJ BOROWSKI podziękował (m.in. strażakom i 

zespołom artystycznym) za uczestnictwo w uroczystości święcenia wody i otwarcia drogi w 

Hryniewiczach  Małych. Zgłosił też potrzebę odnowienia świetlicy wiejskiej i zaadaptowania 

jednego z pomieszczeń na podręczną kuchenkę. Zwrócił też uwagę na odpowiedzialność osób 

korzystających ze świetlicy za porządek, co nie zawsze jest przestrzegane.  Na prośbę 

mieszkańców wsi, zapytał, czy zaplanowane do wycięcia topole mogą zostać we wsi na 

potrzeby wykonania ogrodzenia, część drobnych gałęzi zostanie przeznaczona na ognisko. Pani 

Wójt przyznała, że wniosek o wycięcie drzewa został złożony i jest w trakcie załatwiania. Po 

wydaniu zezwolenia, drzewo zostanie oszacowane i po wycięciu przekazane wsi; 

- Radny STANISŁAW OLSZEWSKI przekazał prośbę mieszkańców Pilik o zorganizowanie 

placu zabaw. Pani Wójt powiedziała, że urządzenia na placu zabaw muszą posiadać atest. Na 

pewno takie zadanie nie będzie realizowane przed zimą. Należy zastanowić się nad projektem, 

bo po wykonaniu jednego placu zabaw, na pewno zechcą takiej inwestycji inne miejscowości. 

Najlepszym rozwiązaniem jest wykonanie jednego porządnego projektu i powielanie go w 

innych wsiach. RAISA RAJECKA podzieliła się też spostrzeżeniem, że nie zawsze mieszkańcy 

doceniają, inwestycje, jakie dla nich są wykonywane. Nie dbaja o mienie, niszczą śmiecą, nie 

szanują odnowionych świetlic; 

- Na prośbę radnego ANDRZEJA TYNIEWICKIEGO, Pani Wójt wyjaśniła, że w tym roku 

droga Kożyno-Hukowicze nie będzie realizowana. Wymagane jest zrzeczenie się przez 

mieszkańców ziemi. Jak dotąd 2 osoby nie wyraziły zgody na nieodpłatne przekazanie ziemi na 

rzecz gminy. Nie planuje się wypłaty odszkodowań. Musimy teraz sami wywłaszczać na 

podstawie „specustawy”. Jeśli się uda, to w przyszłym roku będzie zrobiony projekt.; 

- Pani Wójt przekazała aktualne informacje dotyczące skargi wniesionej przez Krzysztofa 

Żukowskiego z Pilik o przywrócenie drogi do stanu poprzedniego. Upoważniony do wydania 

decyzji Burmistrz Miasta Bielsk Podlaski orzekł odmowę przywrócenia stanu poprzedniego. 

Dodała, że Burmistrz powołał do tego celu rzeczoznawcę.. Pan Żukowski nie odwołał się od 

decyzji, chce, aby Wójt przekopał rów odwadniający i zapłacił odszkodowanie. Został 

pouczony, że wniosek należy złożyć na piśmie do przedstawienia Radzie. Taki wniosek został 

złożony, a Pani Wójt go odczytała. W odpowiedzi wnioskodawca zostanie poinformowany, że 

nie było przebudowy drogi, rozważymy udrożnienie odpływu w budżecie 2015 roku. 

WALENTY GAŁUSZEWSKI przypomniał, że radni swego czasu pojechali na miejsce i 

widzieli, jak sytuacja się przedstawia. Wystarczyło jedynie przeorać, żeby ułatwić odpływ 

wody. 

 Innych tematów nie zgłoszono. W związku z tym PAWEŁ ŁOZOWIK o godz. 10.20 
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zamknął posiedzenie. 

 

Protokołowała: 

Insp. Ala Wawulska 

Przewodniczący posiedzenia: 

PAWEŁ   ŁOZOWIK ......................... 

(Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych) 

      

Członkowie Komisji Rewizyjnej: 

1. OLSZEWSKI Stanisław 

(Przewodniczący) 

 

2. KAMIŃSKI Leszek ......................................... 

3. NIKOŁAJUK Mikołaj ....................................... 

4. PAC Barbara .......................................... 

      

Członkowie Komisji Budżetu, Gospodarki  

Komunalnej i Przestrzennej 

1. PAWLUCZUK Jan 

(Przewodniczący) 

........................................ 

2. BOROWSKI Andrzej ....................................... 

3. MAKSIMIUK Elżbieta ....................................... 

4. TYNIEWICKI Andrzej ........................................ 

     

Członkowie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych: 

1. CHILKIEWICZ Jerzy 

(Przewodniczący) 

.................................... 

2. CAR Mikołaj ................................... 

3. KORSZAK Mariusz ................................... 

4. MATEUSZUK Mieczysław ................................... 

 

5. SIEMIENIUK Sławomir ................................... 

 


